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To: )IEEE@ inves. ni;IEEE)IEEE @rminvws ni), IIEECER
[(5.1.2e)]] S5.1.2e

Cc: IEEE @minvws ni]
From: coronaGMT

Sent: Fri 3/13/2020 3:45:28 PM

Subject: RE: vrijstellingen voor handdesinfectans ivm corona

Received: Fri 3/13/2020 3:45:29 PM

Dat bevestig RE
Alles wat een schadelijk organisme afdoodt, is een biocide. Zelfs als pindakaas gebruikt om een virus te doden, is het een

biocide, omdat je het dan gebruikt om een organisme te doden.

Ik vond het een voorbeeld op ons niveau. ©@

| 012 BQ er alles aan om het proces te versnellen en heeft nu zelfs al geregeld dat een mail van de aanvraag voldoende is

om te gaan gedogen door de ILT.

Traject voor bijv DSM, maar ook voor apothekers, loopt en iedereen doet zijn best dit snel te doen. CTGB moet daarvoor nog iets

beter kijken naar de risico beoordeling en ook hoe de vrijstelling er dan uit moet zien. Je moet wel kunnen uitleggen dat je het

veilig doet. DSM heeft hierover wat ook vragen over gesteld aan ons en CTGB die nog uitgezocht moeten worden.

Groet, IEEE

van:INCE)<BEEEE© invws.nl>
Verzonden: vrijdag 13 maart 2020 16:35

Aan: 5.1.2e A A @minvws.nl>;IEEJEEM e@minvws.nl>
cc minsSKE
Onderwerp: RE: vrijstellingen voor handdesinfectans ivm corona

Zit er dan in alle handgel biociden?

Van: SEE) HEEDoninvws.nl>
Verzonden: vrijdag 13 maart 2020 16:32

Aan: 5128 ) < minvws.ni>; [IEREN)<BEEES© minvws.ni>
cc: 5.1.26 ) minvws.n!>EECinvws n>
Onderwerp: FW: vrijstellingen voor handdesinfectans ivm corona

Urgentie: Hoog

Ha beiden,

Zie bijgaand de laatste stand.

Ten aanzien van de St Maartenskliniek kreeg ik nog het volgende antwoord:

Ik heb het gecheckt bij IenW en het Ctgb. De vraag van ziekenhuisapotheken die ook zij krijgen is of de apotheken zelf

desinfectantia mogen maken voor gebruik binnen het ziekenhuis.

Ctgb kan niet anders dan een antwoord geven binnen de wetgeving: Wgb artikel 43 geeft aan dat het verboden is om biociden

zonder toelating voorhanden of op voorraad te hebben. Die regel geeft dus aan dat (ook in ziekenhuizen) geen biociden zonder

toelating voorhanden mogen zijn.
Uiteraard is er nood aan de man en dit is een oplossing, daarom zijn we nu bezig om daar een mouw aan te passen. Zie ook

onderstaande mail.

Kortom, juridisch mag het niet maar ik denk dat het met de huidige ontwikkelingen bijna niet tegen te houden is. Hopelijk is het

dus op korte termijn juridisch afgedekt.

Groet,

van: INEEEEECINN)SEXEDo invws.ni>
Verzonden: vrijdag 13 maart 2020 16:01

@minvws.nl>

@ minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e | minvws.nl>; | EI
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ov.IRE) ERE mvs. IEE
@minvws.nl>

@rivm.nl>;
@ minvws.nl>;

Onderwerp: vrijstellingen voor handdesinfectans ivm corona

Urgentie: Hoog

HoIEEE

Er is of dreigt op zeer korte termijn een tekort aan desinfectiemiddelen in de zorg, in het bijzonder om de handen te reinigen.
Desinfectiemiddelen zijn biociden en die mogen niet zomaar worden gebruikt in Nederland of zelf worden gemaakt dus dat

betekent dat we ruimte moeten creéren en zorgen dat producten die we nu niet hebben maar die wel werkzaam zijn toch

gebruikt of gemaakt kunnen worden. Ik ben de afgelopen week met GMT, IenW, Ctgb, de ILT en RIVM bezig geweest om te

kijken om welke producten het precies gaat, welke stoffen of producten we dan als alternatief nodig hebben die daadwerkelijk
ook tegen corona werken en hoe we dat inregelen. In ieder gevallen moeten er vrijstellingen komen en die moeten door VWS

worden aangevraagd, IenW gaat geen individuele aanvragen van fabrikanten in behandeling nemen. Omdat bij PG (moi:-0) de

meeste ervaring, bekendheid met de biocideregelgeving en het netwerk zit voor het regelen van eigen vrijstellingen heb ik dat

op mij genomen.

Het procesvoorstel is als volgt en die is gezien de gewenste snelheid iets minder formeel ingeregeld met dank aan alle betrokken

partijen dus ik hoop dat jij je daar in kunt vinden:

1. Het snelst is een vrijstelling voor de producten die nu al zijn toegelaten maar zonder virusclaim (het werkt volgens het

RIVM wel tegen virussen maar producent heeft dat nooit zo laten registreren).

3. Totslot is het de bedoeling dat er een vrijstelling komt waarmee we minder strikt de verpakkingen inregelen, dit wordt

geformuleerd in overleg met de brancheorganisatie.

Zodra ik de eerste aanvraag akkoord heb bevonden door IenW, plaats ik het in Marjolein. Er volgen dus in de tijd 3 verschillende

aanvragen. Is het akkoord dat daar dan geen nota bij zit (of deze mail in het dossier)?


